
 

 
Referat 
Styremøte 1-2023 – 11.01.2023 

 

Sted: Teams (kl. 15:00 – 17:30) 

 

Til stede:  
Styret: 

Per Dag Hole (PDH)  
Kristin Hille Valla (KHV)  
John Olsen (JO) 
Bengt Fasteraune (BF) 
 

Sekretær:  Trond Stensby (TS)        

Forfall: Kristin Prestvold (KP)  

 

 

 

Sak 01/22 – Referatsaker 

Økonomi – årsavslutning 2023 

Annen lønn (møtegodtgjøring) 5.988,00 

Arbeidsgiveravgift 338,24 

Andre utgifter 2.524,80 

Hjemmesider 1.310,40 

Utgiftsføring mva drift 880,80 

Avsetninger bundne fond 459.793.56 

Sum utgifter 470.880,80 

  

Statstilskudd (RA og MDir) - 400.000,00 

Refusjon mva drift -880,80 

Refusjon fra Trøndelag fylkeskommune -70.000,00 

Sum inntekter 470.880,80 

• Innestående på fond pr. 31.12.22: kr. 696.445,43. 

• Etterslep møtegodtgjøring 2022: kr. 8.958,- 

KHV 

Viktig å søke om mer midler: 

• Statsforvalteren i Møre og Romsdal. Trond sonderer med Sunndal kommune. 

• Statsforvalteren i Innlandet. Sende søknad frå Lesja kommune. Trond følger opp. 

• Må få et svar frå Innlandet fylkeskommune på vår søknad. 

  



 

 

Avtaler om arbeidsoppdrag 

Avtaler om arbeidsoppdrag med Kulturhistorisk museum (Jostein Bergstøl) og Tarandus AS 

(Runar Hole) ligger til signering. Ramme på 2 x 150 timer. Jostein Bergstøl har opplyst at han i 

tillegg kan gjøre noe arbeid som del av sin ordinære forskning. 

Rapportere på tilskudd fra «Villreinfjellet som verdiskaper» 

Vi har mottatt kr. 100.000,- i 2022. Rapporteringsfrist 15.01.23. Prosjektet ikke avsluttet. 

Rapportere på inngåtte arbeidsavtaler og videre arbeidsplan. 

Miljødirektoratet avtale med IUCN 

Miljødirektoratet har inngått avtale med IUCN om en utredning av potensialet for en «Mixed-

site»-nominasjon. Ramme kr. 206.000,-. Utførende fagpersoner er: 

• Ms Josephine Langley from the IUCN World Commission on Protected Areas 

(WCPA) and Species Survival Commission (SSC) vil lede arbeidet.  

• Ms Anne Gunn, the SSC Deer Specialist Group’s Rangifer expert, vil også bidra 

til arbeidet. 

Trond Stensby vil være hovedkontaktpunkt for Langley og Gunn. 

Tiltaksplaner for villrein (Kvalitetsnorm for villrein) 

Vi har blitt kontaktet av Marit Vorkinn, Statsforvalteren i Innlandet om arbeidet med 

tiltaksplaner for villrein. Hun etterspurte status for vårt prosjekt, og sekretæren har sendt en 

kort orientering. Mulig vi blir kontaktet/involvert i dette arbeidet. 

Reidar Andersen 

Reidar Andersen (tidligere Vitenskapsmuseet og SNO) har kontaktet sekretæren, og fått en kort 

orientering om statusen for prosjektet. 

Sak 2/23 – Planlegge for et informasjonsmøte – kontaktutvalg 

PDH 

• Hvordan komme i gang med informasjonsarbeidet. Styret har så langt måttet ha 
fokus på andre saker. 

• Det er påpekt fra RA og KLD at lokal forankring er viktig for prosjektets status. 

• I den fasen prosjektet nå går inn i, vil informasjon og lokal forankring bli mer 
betydningsfullt. Også med tanke på det endelige resultatet. 

• Hvordan skal vi jobbe for å få ut informasjon om status og kunnskap, og sikre 
innsyn. 

• Vi må få medvirkning fra kommuner, fylker, statsforvalterembetet. 

• Styret har prøvd flere ganger å kalle inn til møter i Kontaktutvalget, men med liten 
respons – ikkje svart seg å ha slike møter. 

• Ser ingen vits i å nå bruke KU-modellen for en ny runde med informasjon. 

• Foreslår at styret finner fram til sentrale personer som representerer ulike parter. 
Fysisk møte – 8 – 10 personer, legge en ny strategi for arbeidet. 

o RA og Mdir må med i utformingen. Styret må ikke framstå som å være 
alene i arbeidet. Ansvarliggjøre Riksantikvaren og Miljødirektoratet. 



 

• Framstå med større tyngde. Ikke lenger bare et lokalt prosjekt - det gir tyngde i seg 
sjølv. 

• 1. steg - ta en diskusjon med Elin Dalen (ED) og Gaute Sønstebø (GS) om å legge en 
strategi /plan for arbeidet. Skisse til framdrift og systematisk tilnærming til lokal 
forankring. 

• Villreinsenteret og miljøet rundt det – god tilknytning til institusjonen er avgjørende 
for prosjektet – og for lokal forankring. 

 

KHV 

• Legge vekk den gamle modellen. 

• RA/Mdir med i planlegging. 

• Lage en ny informasjonsmodell. 

• Ha møter på TEAMS – effektivt og lav terskel. 

• Dele opp i aktuelle kommuner og fylkeskommuner, fjellstyrene osv. 

• Produsere noe enkelt informasjonsmateriell maks. 3 – 4 sider. 

• Involvere Statsforvalteren i Innlandet. 

• Holde Aud Hove (fylkesvaraordfører) oppdatert. 

• Møte med RA og MDir bør være i Oslo. 

JO 

• Viktig å få med RA og MDir, det som er nytt nå, er at de på en annen måte er blitt 

parter i arbeidet. 

• Et kort møte om status – med mange inviterte. 

• En engere krets inviteres til et fysisk møte om strategi og lokal forankring. 

BF 

Foreslår: 

1. Et møte med de som bevilger penger. 
2. Så et representativt utvalg av parter og nasjonalparkstyrer 
3. Videre en runde 3 – teams-møter med ulike grupper. 

• Innledende møte med det som er våre partnere. Må være de som går ut og sier noe om 

viktigheten av prosjektet. 

• Prosjektet må få si plass i en stortingsmelding om villrein. 

• Viktig å ikke glemme departementet - også med tanke på en framtidig fase med 

nominasjon.  

Konklusjon 

• Per Dag og Trond lager en skisse til videre arbeid – sirkuleres til styret. 

• Ha underhånden kontakter med RA og MDir. Ikke glemme KLD. 

• Innlandet fylkeskommune kunne utfordres på hvilken rolle de ønsker å ha i prosjektet. 

  



 

 

Sak 3/23 – Innlandet fylkeskommune 

• Sekretæren har sendt en påminning til Torill Nygård og Tron Ole Bamrud 

• Vår søknad (21.06.22) er Ikke med på sakslista for fylkesutvalget,  17.01.23. 

• IFK må ha en plass i informasjonsarbeidet og den videre prosessen. 

Sak 4/23 – tanker om videre organisering 

PDH 

• Situasjonen er at to styremedlemmer har gått ut  – må erstatte disse. 

• Norsk Villreinsenter bør ha en plass i styret. Viktig å kople NVS direkte inn i arbeidet – 

sikrer lokal forankring og synlighet i sentrale miljløer (dep, Stortinget m.m.) 

• Tidligere var Børge Brende styreleder – var en «signalperson» for prosjektet. Hente en 

signalperson. – finne en ny type signalperson til styret – være leder utad. 

• Styret får tenke på saken. 

• Forberede neste og avsluttende fase i prosjektet. 

KHV 

• Viktig å få inn en ny fagperson. For eksempel. fra NVS eller fagmiljøet i Oslo.  

• Styret kan komme med innspill til nye styremedlemer til Per Dag. 

JO 

• Viktig å få med villreinsenteret og person med kompetanse. 

• Mer usikker på om det er rett å finne en «signalperson» – prosjektet er på et annet sted 

nå – først og fremst å levere faglig på det som RA og KLD etterspør. 

• Som erstatter for Egil Mikkelsen, kunne en finne en representant for en institusjon, for 

eksempel Kulturhistorisk museum i Oslo. 

o Er allerede involvert gjennom ordinær forskning - ikke bare som betalte 

oppdrag. 

 
 
Hjerkinn, 11.01.23 
Trond Stensby 
ref. 


